
Info punkter fra bestyrelsesmøde 10/8-23: 

• VP er forsinket pga. afventning af diverse tilladelser. De er nu i hus.  
• Gennemgang af Q2 regnskab 
• Det nye administrationskontor er næsten færdig. Der afholdes reception 8/9-23.  
• Gennemgang af drift - lindt mindre gasforbrug til fordel for elkedel indtil nu. Der arbejdes 

på at nedsætte returtemp.  
• Planlægning af info-møde i december 
• Der er indgået aftale med Falck om opsætning og leasing af hjertestarter 

Arkiveret 09/10-23 

 


